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Protokół Nr 7/2010 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poświętne odbytego w dniu              

27 sierpnia 2010 r. w godzinach 12
25

-15
30

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Poświętne. 

 

Przewodniczył Radny Andrzej Pawlik – przewodniczący komisji 

W posiedzeniu uczestniczyli radni wg listy obecności załączonej do protokołu 

oraz Przewodniczący Rady Gminy Marian Grzegorski i Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący komisji przedstawił poniższy porządek obrad: 

1. Sprawdzenie realizacji zaleceń pokontrolnych w ZUK, 

2. Zagadnienia bieżące. 

 

Ad. 2. Przewodniczący komisji otwierając posiedzenie stwierdził, że jest to 

drugie planowe posiedzenie komisji. Dodał, że najpierw omówione zostaną 

zagadnienia bieżące a o godzinie 13
30

 komisja uda się do Zakładu Usług 

Komunalnych w celu sprawdzenia realizacji zaleceń pokontrolnych. 

Przewodniczący komisji zapytał czy coś się zmieniło w kwestii hydrantów czy 

wymiany wodomierzy. 

-Przewodniczący Rady stwierdził, że były wymieniane wodomierze. 

-Radny Kobylarczyk również potwierdził, że w Buczku były wymieniane 

wodomierze. 

-Radny Pawlik zapytał o licznik na hydrancie przy podlewaniu parku. 

-Wójt oznajmił, że licznik jest zakładany. 

-Radny Wielgus zapytał, co z przekształceniem zakładu. 

-Wójt wyjaśnił, że musimy poczekać, gdyż jeszcze się sytuacja nie wyjaśniła do 

końca. Czekamy na wykładnię z ministerstwa. 

-Radny Pawlik zapytał, co się dzieje z wiatrakami. 

-Wójt inwestor otrzymał wymóg uzyskania raportu oddziaływania na 

środowisko. 

-Radny Pawlik zapytał czy nie myśli on o farmie wiatraków. 

-Wójt oznajmił, że na razie planowane są dwa wiatraki w Dębie i jeden w 

Buczku. 

Radni podjęli dyskusję odnosząca się do odbytej imprezy w Studziannie oraz 

omawiano również tą inwestycję. 

-Wójt zapytał czy coś się dzieje z funduszem sołeckim. 

-Radna Kucharczyk sołtys Gapinina oznajmiła, że u niej nic się nie dzieje. 

 

Ad. 1. Realizacja punktu odbyła się w siedzibie ZUK w Stefanowie. 

W posiedzeniu dodatkowo udział wziął pan Stanisław Lipski kierownik zakładu 

oraz pani Justyna Sałaj Główna księgowa. 

-przewodniczący komisji zapytał czy ZUK dostał zalecenia wykonania do 

poszczególnych punktów. 



2 

 

Kierownik oznajmił, że: 

1.Budynki ubezpieczono w TUW, 

2. Zaprowadzono ewidencję płukania sieci. 

Kierownik okazał stary rejestr z zapisami. 

-Radny Pawlik poprosił, aby osoby, które dokonały płukań sieci podpisywały się 

w tym dokumencie. 

3. Dokonano rocznego odczytu, co kwartał wodomierza w Mysiakowcu 

wspólnie z pracownikiem ZUK z Rzeczycy. 

-Radny Pawlik stwierdził, że Wójt winien zwrócić uwagę na stawki zawarte w 

umowie pomiędzy gminą Rzeczyca i Poświętne za dostawę 1 m3 wody. 

4. Dokonano ujednolicenia dokumentacji poboru wody w hydroforniach w 

Poświętnem i Dębie – okazano stosowne dokumenty hydroforni w Poświętnem. 

Dokumentacja hydroforni z Dęby znajduje się u konserwatora w Dębie. 

-pan Lipski kierownik ZUK stwierdził, że jest problem z przeglądem, ponieważ 

komisja dała zalecenia, aby zmniejszyć moc znamionową i to zostało zrobione. 

Obecnie za przekroczenia mocy płaci się wiele więcej. Taka sytuacja jest w 

Poświętnem a zwłaszcza w okresie zimy. 

5. Zaprowadzono rejestr awarii występujących na sieci wodociągowej. Brak 

rejestrów awarii w hydroforni. 

6. Kierownik występował do straży, ale straż nie podaje ilości pobranej wody do 

pożarów.  

Komisja ustaliła, aby wyjaśnić kwestie zużycia wody przez urząd do podlewania 

parku i placu przy szkole. Ze względu na podejrzenie braku sumienności ze 

strony wypożyczającego wodomierz sieciowy Ø 80 tj. urząd gminy. 

Zryczałtować korzystanie z hydrantów ppoż. w przeliczeniu na 1 godzinę w 

obecności pracownika ZUK i urzędu gminy. 

7. Wykonano – brak zaległości i dłużników. Obecnie jest około 3 dłużników, 

którym naliczane są odsetki. 

Wykonanie dodatkowych zaleceń: 

- kwoty graniczne na zakup paliwa nie zostały przekroczone, 

- nie wyjaśniono kwestii stałej opłaty przyłączeniowej, 

- pani Sałaj wyjaśniła, że pobiera stałą opłatę przyłączeniową, ale do końca nie 

wie jaka ona jest. Podstawa prawna powinna być ustalona przez Rade Gminy. 

Zalecono wyjaśnienie tej kwestii w najbliższym czasie z radcą prawnym urzędu. 

- naprawiono system automatycznego załączania agregatu w Dębie. W 

Poświętnem agregat nie posiada automatycznego załączania rozruchu. 

Komisja zaproponowała, aby rozważyć zabezpieczenie hydrantów zgodnie ze 

standardami UE. 

Na powyższym o godzinie 15
30

 zakończono posiedzenie komisji. 
  Przewodniczący Komisji 

  Protokołowała: 

               Andrzej Pawlik  

Elżbieta Sobczyk 
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Członkowie Komisji: 

 

Kucharczyk Krystyna  .......................................................................  

Kobylarczyk Paweł   ....................................................................... 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

Worach Mieczysław ........................................................................ 

 


